
 

 

 

 
 

  
 

 

Protokoll Alpina rådet 

 

Datum: 2017-08-17  

Plats: Skype/telefonmöte   

   

  Deltagare 

Inger Nordqvist (Ordförande) Björn Lison Almqvist 

Tommy E Winter Jan Klein 

Olle Danielsson Tomas Dahlberg (Sekreterare) 

Fredik Kingstad Nina Andersson 

Daniel Ericsson Tobias Fellman (Delvis närvarande punkt 2.4, 3.3, 3.4) 

H-P Carlsson Karin Sundberg (Delvis närvarande punkt 2.4, 3.3, 3.4) 
 

 

E-Mail TELEFON ADRESS Org Nr Bankgiro  
info@skidor.com +46 (0)23 874 40 Riksskidstadion, SE-791 19 Falun 802003-0287 720-7699 www.skidor.com 

 

Dagordning 

1. Återkoppling föregående protokoll 

1.1. Mötets öppnande 

a. Ordförande har ordet. 

b. Ordförande föreslår ändring av dagordningen då Tobias och Karin 

deltar i punkterna 2.4, 3.3 och 3.4, förslaget godkänns. 

c. Ordförande informerar om förhållningsätt, önskad nivå på dialog samt 

hur rådets ”kultur” kan byggas upp med dess sammansättning. 

d. Beslutsförfarandet diskuteras med avseende på beslutsgrundande 

underlag. 

e. Ordförande delger önskan om att rådets medlemmar ser över 

protokoll och underlag ifrån tidigare rådsmöten.      

f.      Kvarvarande punkter från tidigare rådsmöten ses över och tas i 

aktuella fall upp på kommande möten i nya rådet. 

  

 

2. Rapporter och Information 

2.1. Riksmötet Uppförande /etik kod 

a. Tommy Winter presenterade information ifrån riksmötet gällande 

uppförande och etik. Frågan ställdes om rådet skulle utarbeta en 

egen policy eller invänta den grundande nationella policyn. Rådet vill 

invänta den nationella policyn ifrån Riksidrottsförbundet. Frågan om 

uppförande och etik lyfts fram som diskussionsämne på SATU 

utbildningarna. 

2.2. Ekonomi budgetmöte med FD 

a. Tommy Winter har ordet och presenterar en fortsatt stark tillväxt 

finansiellt för den kommersiella delen samt en god tillväxt i den 

projektbaserade. De finansiella målen är väl uppfyllda. Med hänsyn 

till att mötet förs över telefon så går Tommy igenom 

verksamhetsplanen på nästa fysiska möte. 

2.3. Nationellt 
a. Olle Danielsson har ordet och informerar om de nationella 

aktiviteterna, utbildningar, förändringar gällande regionstränare och 
skolningsverksamheten. Regiontränarna som från kommande 
säsong arvoderas av SSF tar fullt ansvar över 
skolningsverksamheten som därmed skiljs från antagningsprocessen 
till skidgymnasierna samt från uttagning till internationella 
ungdomstävlingar. Information finns på skidor.com.
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Tävlingsprogram 

b. Tobias Fellman och Karin Sundberg har ordet, information om den 

nationella tävlingsverksamheten delges rådet. Arrangör saknas till 

fart SM. Stomprogram finns på skidor.com. 

2.4. Landslag 

a. Tommy Winter har ordet, informerar om den utökade 

landslagsverksamheten där man ökat ifrån 36 åkare till 45 åkare. Ett 

generationsskifte inom landslaget pågår. 

b. Tommy Winter informerade också om teamaktiviteter som har skett 

under sommaren där syftet har varit att bygga lag för både utövare 

och tränare. 

c. Träningsverksamheten på snö är nu i full gång med lag i Chile, nya 

Zealand och Juvass. 

2.5. Marknad 

a. Arbete med marknadsföring för att få ett ökat intresse pågår, bl.a. 

genom att utöka mediabevakningen på den nationella verksamheten 

som genererar värde för åkare och klubb. 

2.6. Alpina Årshjulet 

a. Olle Danielsson har ordet och presenterar det Alpina årshjulet, vilken 

är en händelse baserad sekventiell beskrivning av årets aktiviteter. 

Rådets medlemmar poängterar att hjulet är ett utmärkt stödjande 

underlag för rådets agendor och de frågor som ska behandlas. 

 

3. Diskussion 

3.1. Strategiska fokusområden och arbetssätt 

a. Ordförande delger sina tankar kring rådets uppdrag samt tänkbara 

arbetssätt för nya rådet. På skidor.com finns dokumenterat SSFs 

uppdrag till rådet. Fem fysiska möten är inplanerade.  

3.2. Problemlösningsmodell 

a. Tomas Dahlberg har ordet, presenterar en filosofi och 

problemlösningsmodell som kan användas under rådets arbete för 

konstruktiv dialog och beslutsfattande. 

3.3. Topp 100 

a. Samtliga Rådsmedlemmar, en djupare dialog om problemställningen 

och fattade beslut och dess inverkan positivt och negativt förs. 

b. Inkomna synpunkter från skidsverige samt från rådets medlemmar 

diskuteras och analyseras på ett djupare plan. 

c. Frågan ställdes om enskilda åkare kommer att få dispens från beslutet 

kommande säsong. Enhälligt råd anser att det inte är tillrådligt. 

d. Diskussionen bordlades till nästa möte och följande information 

inhämtas och aktiviteter sker: 

-Fakta/Statistik kring bl.a. rankingutvecklingen – ansvarig 

Tomas/Inger 

-Åsikter och strategi ifrån gymnasielärare och tränarkår. Möte med 

gymnasietränare är inplanerat v.34 - ansvarig Olle. 

-Befintlig kommunikation om förändringar i tävlingssystemet på 

skidor.com förtydligas då det verkar råda oklarheter i vad som gäller 
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kommande säsong för Sverigecupen och Alpine Elite Tour – ansvarig 

Karin. 

 

3.4. Säkerhet vid tävlingsarrangemang 

a. Inkommen skrivelse till alpina ledningen angående upplevda brister i 

säkerheten under ungdoms SM i Funäsdalen samt säkerheten generellt 

under tävlingsarrangemang diskuterades. Rådet uppdrog till H-P Carlsson 

i egenskap av medlem i regelgruppen att gruppen ser över befintliga 

regelverk kring nationella tävlingsarrangemang. Nina Andersson och en 

utsedd TD stödjer regelgruppen i frågan. Återrapportering sker till rådet. 

 

4. Beslut 

4.1. Inga 

 

5. Övriga frågor 

5.1. Ordförande har ordet, informerar att tidigare beslut ifrån förra rådet skall 

följas upp och utvärderas under kommande möten. Se information i 

punkten 1.1.e 


